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Şubemiz 28. Dönem Danışma 

Kurulu ilk toplantısı 24 Ağustos 

2010 tarihinde gerçekleştirildi. Şube 

çalışmaları hakkında Şube Yönetim 

Kurulu Başkanı Sedat Gülşen'in 

bilgilendirmesiyle başlayan toplantı; 

Komisyon çalışmalarının ilgili 

komisyon temsilcisi tarafından 

aktarılmasıyla devam etti. 47 

Danışma Kurulu üyesinin katıldığı 

toplantı dönem içerisinde yapılması 

planlanan etkinlik vb. konulara 

ilişkin dilek ve önerilerle son buldu.

Şube Yönetim Kurulu Başkanı 

Sedat Gülşen Şube çalışmaları ile 

i l g i l i  gündem maddes inde ;  

Şubemizde teknik görevli kadrosu 

yeni yapılanması, GEDİZ EDAŞ 

özelleştirme sürecinde yapılan 

çalışmalar, Aliağa çevresinde 

yapılması planlanan termik santral 

konusunda Şubemiz görüşleri, 

enerji verimliliğine yönelik yetkili 

k u r u l u ş  o l m a  s ü r e c i ,  b a z  

istasyonları ile ilgili kamuoyunu 

b i l g i l e n d i r m e  ç a l ı ş m a l a r ı n ı  

değer lendirerek önümüzdeki  

süreçte Şubemizin yapacağı 

etkinlikleri; II. Ulusal Elektrik Tesisat 

Kongresi, Yüksek Gerilim Çalıştayı, 

Yapı Denetim Çalıştayı, SMM 

Forumu, Enerjide Özelleştirme ve 

Yeniden Kamulaştırma Forumu, 

İletişim Günleri, Enerji Verimliliği 

Günleri olarak sıraladı.

12  Ey lü l  2010  ta r ih inde  

referandumda oylanacak Anayasa 

d e ğ i ş i k l i k  p a k e t i n e  i l i ş k i n  

TMMOB'nin görüşlerinin aktararak 

değ iş i k l i k  öner i l e r i n i  kabu l  

edi lmesiyle özel leşt i rmeler in 

önündeki en önemli engelin ortadan 

kalkacağını belirtilerek neden hayır 

Şube I. Danışma Kurulu Toplantısı Yapıldı

denmesi gerektiğinin altı çizildi. 

Şubemizin eğitim üssü olması ve 

enerji verimliliği laboratuarının 

oluşturulması konularının da 

değerlendirildiği toplantıda ayrıca 

İzfaş tarafından gerçekleştirilen 79. 

İ z m i r  E n t e r n a s y o n a l  F u a r ı  

bünyesinde düzenlenen “Enerji 

Zirvesi” ile ilgili fuar firmasının 

konusunda uzman ve bilgi birikimi 

olan meslek odaları ve üniversiteleri 

dikkate almaması nedeniyle 

Şubemizin eleştirilerini aktardı. 

İktidar yanlısı bir anlayışın hakim 

o lduğu  ener j i  t op lan t ı s ın ın  

sorunların tartışılması için eksik 

kalacağı ve çözüm üretmekten uzak 

kalacağı vurgulandı. Şube Yönetim 

Kurulu'nun komisyonlarla yaptığı 

ortak toplantıları sürdüreceği, 

sektörel üye toplantıların da 

komisyonlardan gelen talepler 

doğrultusunda gerçekleştirilmeye 

çalışıldığı vurgulandı.

Komisyon çalışmaları ile ilgili 

olarak; Elektronik MDK, Bilgisayar 

MDK, Asansör Komisyonu, Enerji 

Verimliliği Komisyonu, Güvenlik 

Yangın Algılama ve Uyarma 

Komisyonu, Kamu Çalışanları 

Komisyonu, Eğitim Komisyonu, 

Enerji Komisyonu, Kültür Sanat 

Komisyonu, Otomasyon Komis-

yonu, Yayın Komisyonu, SMM 

Komisyonu, Telekomünikasyon Ko-

misyonu, Yapı Denetim Komisyonu, 

OSB Komisyonu, Örgütlenme 

Komisyonu, Kadın Mühendisler 

Komisyonu temsilcilerinin komisyon 

çalışmalarına sunumları gerçekleş-

tirildi. Komisyonlarda bugüne kadar 

gerçekleştirilen toplantı, etkinlik ve 

çalışma raporu amaçlarına yönelik 

çalışmalar hakkında bilgi sundular.

Komisyon ve Şube çalış-

malarının değerlendirilmesi sonrası; 

özellikle sektörel üye toplantılarının 

yapılması, elektronik ve bilgisayar 

mühendisliği meslek alanlarının 

düzenlenmesi konusunda çalışma-

ların yapılması, kültür, sanat ve 

sosyal etkinliklerin arttırılması 

önerileri danışma kurulu üyeleri 

tarafından dile getirildi.
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Gediz Elektrik Dağıtım A.Ş.'de Özelleştirmeye Karşı 

Mücadele Sürecek
Gediz Elektrik Dağıtım A.Ş.'de 

yapılmaya çalışılan özelleştirmeye 

DUR demek için kurum çalışanları 

tarafından 5 Ağustos 2010 saat 

17.00’den 6 Ağustos sabahına kadar 

"İşyerini Terk Etmeme" eylemi 

gerçekleştirildi. 9 Ağustos 2010'da 

ihale sonucu açıklanacak özelleştir-

meye karşı bir araya gelen Şubemiz, 

TES-İŞ 1 ve 2 nolu Şubeler, Enerji 

Sanayi ve Maden Kamu Emekçileri 

Sendikası İzmir Şubesi, Türkiye 

Enerji Sanayi ve Maden Hizmet Kolu 

Ege Şubesi üyeleri de eyleme destek 

vermek amacıyla sabaha kadar 

Gediz EDAŞ İzmir İl Müdürlüğü 

önünde oturma eylemi gerçekleş-

tirdi.

UPS'de sendikal mücadeleyi 

sürdüren kargo işçilerinin de destek 

verdiği eylemde "TEDAŞ Halkındır 

Satılamaz", "Şalter İnecek AKP 

Gidecek", "İşçi Memur Elele 

Mücadeleye", "Yaşasın Sınıf 

Dayanışması" sloganlarıyla GEDİZ 

Elektrik Dağıtım A.Ş.'nin özelleştiril-

memesi gerektiğine dikkat çekildi.

Uyarı eyleminde konuşma yapan 

Türk-İş Bölge Temsilci Yardımcısı 

Tuncay Kireçkaya, mücadeleyi 

sürdürenlere teşekkür ederek şunları 

ile getirdi: "Demokratik eylemlerle 

özelleştirmenin önüne geçmek 

mümkün olmadı. Özelleştirmelerle 

ilgili birçok yargı kararı olmasına 

karşın siyasi iktidar bu kararları 

uygulamadı".

Tekel direnişi işçilerinden Gürsel 

Köse ise; kapitalizmin küresel 

saldırısına karşı örgütlü mücadele 

edilmesinin gerektiğine dikkat 

çekerek "işyerleri bizim gelece-

ğimizin teminatı, özelleştirmeye karşı 

omuz omuza mücadele ederek 

geleceğimizi korumalıyız" dedi.

UPS kargo işçileri adına TÜMTİS 

İzmir Şube Başkanı Şükrü Günseli; 

"onurlu bir yolu seçtiniz, kararlı 

duranlar kazanacak, sizlerin yanında 

olacağız" dedi.

EMO İzmir Şube Başkanı Sedat 

Gülşen konuşmasında şunları dile 

getirdi: "Mücadele 22 Temmuz'da 

başlamadı 9 Ağustos'ta da son 

bulmayacak. Buradan çıkacak 

sesimiz; özelleştirme yasalarını 

çıkartanlara, Gediz EDAŞ'ı almak 

için teklif verenlere ve bu teklif 

zarflarını açacaklara ulaşmalı ve 

özelleştirmeyi Gediz EDAŞ'ta 

durduracağımızı bir kez daha 

anlamalılar. 12 Eylül Anayasasına 

hayır dediğimiz gibi siyasi iktidarın 

özelleştirme vb. çıkar ve hedefleri için 

hazırlanan anayasa taslağına da 

hayır diyeceğiz".

ESM İzmir Şubesi Başkanı Alim 

Murathan ise "bir ülkenin ulusal 

kaynakları sermayeye peşkeş 

çeki l iyor. Yapılan geçmişteki 

özelleştirmelerde her 100 kişiden 71'i 

işsiz kalıyor. Dağıtım özelleştir-

meleriyle sadece kurum çalışanları 

değil halk da büyük bir yara alacaktır. 

Özelleştirmeyle tarımsal sulama pa-

rası iki katına çıkacak, Ege Bölge-

si'ndeki çiftçiler bundan mağdur 

olacaklar" dedi.

Konuşmalar sonrasında halaylar 

çekildi ve oturma eylemi sabaha 

kadar sürdü. 

7.8.2010 tarih ve 27665 sayılı Resmi Gazetede yayınlanan Yapı Denetim Uygulama Yönetmeliğinin 12.Madde f bendinde yapılan değişiklik 

ile yapı denetim kuruluşlarında çalışacak yapı denetçisi mühendisler için mesleki deneyim süresini 12 yıldan 5 yıla indirilmiştir.

14.madde f ve g bendi:

f) Mesleğinde fiilen en az on iki yıl çalıştığına ilişkin olarak ilgili kurum ve kuruluşlardan alınacak belgeler, 

g) Laboratuvar denetçisi mühendisler için on iki yıllık fiili meslek süresinin en az üç yılı ilgili alanda olmak üzere laboratuvarda çalışıldığına 

dair ilgili  kurum ve kuruluşlardan alınacak belgeler.

Üyelerimize Duyuru
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Karşıyaka Belediye Meclisine Sunum Yapıldı
Karşıyaka Belediyesi, Şubemiz 

ve MMO İzmir Şubesi arasında 

yapılan Asansör Yıllık Kontrolleri ve 

Mesleki Denetim Protokolüne ilişkin 

olarak 2 Ağustos 2010 tarihinde 

Karşıyaka Belediyesi Hizmet Binası 

Meclis Salonunda bilgilendirme 

yapıldı. Konu ile ilgili sunumu 

Şubemiz Teknik Görevlisi Zehni 

Yılmaz ve MMO İzmir Şubesi teknik 

görevlisi Zafer Güneş yaptı. 

Asansör yıllık kontrol çalışmala-

rının yapılma şekli, bugüne değin 

yapılan çalışmalardan örneklerin 

verildiği sunumda ayrıca mesleki 

denetimde Oda-belediye ilişkilerine 

değinildi. Sunumun ardından Karşıyaka Belediye Başkanı Cevat Durak 

asansör yıllık kontrollerinin ilk olarak 1996 yılında Karşıyaka Belediyesi ile 

yapıldığını, bu tür protokollerin diğer meslek odalarıyla da yapılması için 

girişimlerin olduğunu belirterek protokole katkı koyanlara teşekkür etti.

Şubemiz, MMO İzmir Şubesi ve Balçova 

Belediyesi arasında asansörlerin yıllık kontrolüne 

ilişkin işbirliği protokolü 10 Ağustos 2010 tarihinde 

imzalandı. 

Balçova Belediye Başkanı Mehmet Ali Çalkaya, 

MMO İzmir Şubesi Başkanı Mehmet Özsakarya ve 

Şubemiz adına Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 

Murat  Yapıcı 'n ın imzaladığı  protokol le  

asansörlerde can güvenliğinin önemi bir kez daha 

dile getirildi.

Balçova Belediyesi Asansör Protokolü

YG Tesislerinde İşletme Sorumluluğu Eğitimi
MİSEM kapsamında düzenlenen, 'İşletme Sorumluluğu Mühendisliği' nin, işletmenin sürekli ve güvenli çalışır 

durumda olması için sahip olması 

gereken bilgi ve deneyimi ile kontrol ve 

bakım prosedürlerinin standart hale 

g e t i r i l m e s i  a m a ç l a n d ı ğ ı  Y G  

Tesislerinde İşletme Sorumluluğu 

eğitimi 19-21 Ağustos 2010 tarihlerinde 

Şubemiz E. Sabri Aksüt Eğitim 

Salonu'nda gerçekleştirildi. Eğitimde 

katılımcılara yönetmelikler, mühen-

dislerin yasal sorumlulukları, kablolar, 

transformatörler, kompanzasyon, iş 

güvenliği konularında bilgi aktarıldı.
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MİSEM kapsamında düzenlenen Elektrik Tesislerinde 

Topraklamalar Eğitimi 6-9 Ağustos 2010 tarihleri arasında 

Şubemizde gerçekleştirildi. 

Eğitimde Elk Y. Müh Taner İriz tarafından Potansiyel 

Dengeleme, Toprak Geçiş Direnci, Tasarım, Ölçmeler, 

Alçak Gerilim Tesislerinde Topraklama, Yüksek Gerilim 

Tesislerinde Topraklama, Aşırı Gerilimlerde Topraklama, 

İç Aşırı Gerilimler, Dış Aşırı Gerilimler konularında bilgi 

verildi. 

Eğitimin son gününde ise topraklama ve ölçüm 

uygulamaları yapıldı.

MİSEM Topraklama Eğitimi

Üyemiz Elk. Müh. Mehmet Ali 

Bilgili'nin sunduğu AC/DC Motorlar ve 

Motor Kontrolü semineri 11 Ağustos 

2010 tarihinde Şubemizde gerçek-

leştirildi. 

26 üyemizin katıldığı seminerde; 

elektrik motorlarının tarihçesi, AC 

motorların çalışma prensibi, rotor 

yapıları, asenkron motorlar konu-

sunda bilgilendirmede bulunuldu.

AC/DC Motorlar Semineri

Pardus Nedir? 
TÜBİTAK - UEKAE (Ulusal 

Elektronik ve Kriptoloji Araştırma 

Enstitüsü) tarafından başlatılan ve 

sürdürülmekte olan, bilişim okur-

yazarlığına sahip bilgisayar kullanı-

cılarının temel masaüstü gereksinim-

ler ini  karşı lamayı hedefleyen, 

yapılandırma ve kullanım kolaylığı 

sağlamak üzere geliştirilen bir 

GNU/Linux dağıtımı ortaya koymayı 

hedefleyen Pardus dağıtımının 

tanıtılmasının amaçlandığı Pardus 

Nedir? konulu etkinlik 25 Ağustos 

2010 tarihinde Şubemizde gerçekleştirildi. Etkinlik kapsamında TÜBİTAK-UEKAE bünyesinde Pardus geliştiricisi 

olarak görev yapan Gökmen Göksel konuya ilişkin yaptığı sunumun ardından katılımcıların soruları üzerinden 

bilgilendirmede bulundu. 20 kişinin katıldığı etkinlikte Pardus'un tarihçesi ve günümüzde gelinen nokta katılımcılara 

aktarıldı.
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